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Szanowny Panie Prezydencie,
 
Na spotkaniu Rady Dzielnicy Stodoły w dniu 10 maja 2019 roku w obecności Radnej Miasta Krystyny Wałach i Radnego Miasta Karola
Szymury, mieszkańcy zwrócili się z prośbą o interwencję i rekację, a co za tym idzie podjęcie działań w celu uzyskania sygnału telefonicznego. 
W dzielnicy Stodoły w XXI wieku w rejonie ulic: Cisowej, Szerokiej i Stalowej jest duży problem z sygnałem telefonii komórkowej. 
Mieszkańcy za pośrednictwem Rady Dzielnicy i Radnych Miasta proszą, aby Pan Prezydent podją stosowne rozmowy z operatorami w celu
wdrożenia rozwiązań technicznych, które pozwolą mieszkancom Rybnika bez przeszkód korzystać z telefonów komórkowych i internetu
bezprzewodowego.
 
Bardzo proszę o podjęcie stosownych kroków, które przyczynią się do pozytywnego załatwienia tej sprawy. 
 
Z wyrazami szacunku
Pozdrawiam
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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